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§10 

Månadsrapport för oktober 2016 

1. Arbetsmarknadsnämnden godkänner månadsrapporten och 

beslutar att lägga den till handlingarna 

Särskilt uttalande 

Vice ordförande Johanna Sjö m.fl. (M) och tjänstgörande ersättaren 

Per Henriksson (L) lämnade följande särskilda uttalande. 

I tider då den rödgrönrosa majoriteten i Stockholm diskuterar 

vinster i välfärden som mest och återkommunaliseringens vindar 

blåser kan det vara av intresse att förläna en tanke till de 

kommunala verksamheter i välfärden, som ständigt och upprepat 

går med stora underskott. Någon motsvarande diskussion tycks inte 

vara aktuell kring begränsning av underskotten i kommunal 

verksamhet i likhet med begränsning av vinsterna inom enskild 

verksamhet.  

 

De kommunala verksamheter, som har ständiga underskott i 

budgeten, blir dyr för skattebetalarna utan att ge någon garanti för 

invånarna i form av kvalité. 

 

Upphandlingen på Komvux- och SFI-utförare inom 

arbetsmarknadsnämndens område skulle upphandlingen mycket väl 

ha kunnat omfatta minst samma volym som tidigare för att undvika 

fortsatta underskott i de kommunala verksamheterna. 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Ofelia Namazova (KD) lämnade följande 

ersättaryttrande. 

I tider då den rödgrönrosa majoriteten i Stockholm diskuterar 

vinster i välfärden som mest och återkommunaliseringens vindar 

blåser kan det vara av intresse att förläna en tanke till de 

kommunala verksamheter i välfärden, som ständigt och upprepat 

går med stora underskott. Någon motsvarande diskussion tycks inte 

vara aktuell kring begränsning av underskotten i kommunal 

verksamhet i likhet med begränsning av vinsterna inom enskild 

verksamhet.  

 

De kommunala verksamheter, som har ständiga underskott i 

budgeten, blir dyr för skattebetalarna utan att ge någon garanti för 

invånarna i form av kvalité. 
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Upphandlingen på Komvux- och SFI-utförare inom 

arbetsmarknadsnämndens område skulle upphandlingen mycket väl 

ha kunnat omfatta minst samma volym som tidigare för att undvika 

fortsatta underskott i de kommunala verksamheterna. 

 


